
Protokół Nr  XLVIII/2018 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 16 października 2018 roku 
 

Otwarcia obrad sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Powitał wszystkich zebranych, na podstawie listy obecności stwierdził iż obecnych jest 14 
radnych sesja jest władna  do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarz obrad zaproponował radnego Jana Wiencka – wyraził zgodę. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Odczytał wniosek Burmistrza o wprowadzenie do porządku obrad  uchwały: 

1.  w sprawie zmian w uchwale własnej  Nr XIV/92/2015 Rady Miejskiej w 
Sędziszowie z dnia 27 listopada 2015r. w sprawie  określenia wysokości opłaty 
targowej , zasad poboru i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Głosowanie 
14 głosów – za 
Przedstawił proponowany porządek obrad wraz z przyjętą poprawką: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Uchwała w sprawie zmian w WPF na lata 2018 – 2028. 
8. Uchwała w sprawie zmian w budżecie na 2018 rok. 
9. Uchwała w sprawie zmian w uchwale własnej  Nr XIV/92/2015 Rady Miejskiej w 

Sędziszowie z dnia 27 listopada 2015r. w sprawie  określenia wysokości opłaty 
targowej , zasad poboru i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

10. Uchwała w sprawie zmian w uchwale własnej Nr XXXIII/228/2017 w sprawie 
określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z 
przystanków na terenie Gminy Sędziszów. 

11. Informacja o realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2017/2018 w szkołach 
             prowadzonych przez gminę Sędziszów. 

12. Informacja o analizie oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu i  
            kierowników jednostek organizacyjnych zobowiązanych do ich złożenia za rok 2017. 

13. Informacja o analizie oświadczeń majątkowych radnych Rady Miejskiej w 
Sędziszowie za 2017 rok. 

14. Odpowiedzi na interpelacje. 
15.  Wolne wnioski i dyskusja. 
16.  Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 4 
Pan Przewodniczący 
- zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji? Nie zgłoszono. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 5 
Pan Burmistrz 



- przedstawił sprawozdanie z realizacji zadań od początku kadencji ( materiał stanowi 
załącznik do protokołu). 
Następnie podziękował za współpracę Radzie Miejskiej, mieszkańcom, instytucjom, 
organizacjom i zaapelował aby wspólnie budować lokalną wspólnotę. Mam poczucie że hasło 
gmina Sędziszów kojarzy się z czymś dobrym w ocenie zewnętrznej, powstaje duży zakład 
GASPOL, następne się budują przez stwarzanie dobrego klimatu. 
Radny N. Jawor 
- dlaczego lokatorów szkoły w Boleścicach nie podłączono do solarów, prośba aby to zrobić 
bo tak to woda się marnuje, 
- czy droga Boleścice – Piołunka została zakwalifikowana do powodziówek? 
- dołożyliśmy do drogi która była przesuwana, została źle zaprojektowana jakby robił to 
przedszkolak. 
Pan Burmistrz 
- nie można było podłączyć lokatorów bo to jest budynek użyteczności publicznej, skończy 
się trwałość projektu będziemy podłączać, 
- na dziś nie odpowiem czy drogę zaliczono do powodziówek, 
- drogę projektowała firma zatrudniająca specjalistów, były uzgodnienia ze służbami PKP i 
drogowcami żeby spełniało wszystkie przepisy wejście bocznicy pod odpowiednim kątem. 
Ad. 6 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- z uwagi na fakt że kończy się kolejna kadencja pamięta Pan Burmistrz jak po wygranych 
wyborach w 2002 roku sam Pan siebie mianował przewodniczącym Komisji Przeciwdziałania 
Alkoholizmowi i był Pan do listopada 2012 roku, to było niezgodne z prawem czy zwrócił 
Pan do budżetu 9tys. pobrane z tego tytułu? 
- w latach 2008 – 2011 Przewodniczący Rady pobierał zawyżoną dietę, czy różnica została 
zwrócona do budżetu? 
Radny W. Tabor 
- prośba o udrożnienie rowu od lasu sielskiego k/Młunarskich w kierunku wsi bo woda 
zalewa posesje, 
- proszę o przywrócenie przystanku na skrzyżowaniu dróg powiatowej i gminnej kierunek 
Krężoły posesja 126. 
Radny M. Żelezik 
- przekształciliśmy ZUK w spółkę co miało dać wysoki VAT, czy są efekty tej decyzji? 
Radny R. Dobrowolski 
- sprawa włazów do studzienek kanalizacyjnych ok. 5 pokryw już zagraża bezpieczeństwu, 
proszę o zainteresowanie się problemem. 
Radny R. Dębicki 
- ponowna prośba o wcześniej gwarantowane ogrodzenie placu zabaw na os. Drewnianym w 
zamian za targ na tym terenie, 
- od 2 lat zwracam się o wycięcie krzaków między Skarpą a ul. Leśną, 
- poprosił o tablice z nazwami ulic skrzyżowanie k/Ostrowskiego dla ulic Ogrodowa i 
Wiśniowa. 
Radny J. Strzelec 
- co z przystankiem w Przełaju już rok trwa jego uruchomienie, teraz się dowiaduję że w 
transporcie popękały szyby. 
Radny Z. Adamski 
- kolejny raz zwracam się o topolę przy ul. Gniewięcińskiej, czy były pisma do p. Treli, 
- Sędziszów Rynek na placu zabaw złożono kostkę i krawężniki, dlaczego w tym miejscu 
dziecko przycisnęło sobie rękę, od 4 lat nie naprawiona bramka, 
- znaki drogowe zarośnięte, pobocze wchodzi na asfalt, 



- co z lustrami na ul. Jędrzejowskiej, lampa tam nie świeci od 3 miesięcy, 
- ile kosztuje położenie 1m2 kostki brukowej z położeniem chodnika? 
Radny J. Strzelec 
- brak oświetlenia w Mstyczowie przy posesjach 100 – 101. 
Radny J. Jaworski 
- po inwestycji na Sadach zniszczone chodniki, prośba o doprowadzenie do stanu 
pierwotnego. 
Radny Z. Adamski 
- zamontować 1 lampę na ul. Polnej, jest wolny słup, 
- zwrócić uwagę na brak nadzoru na robotach przy kanalizacji, 
- kiedy było ostatnie pismo o remont przejazdu PKP? 
Pan Przewodniczący 
- wykonywana była kanalizacja na ulicach Piaskowa, Gródek i Bąkowska,  mieszkańcy 
zwracają się o poszerzenie ul. Piaskowej bo jest bardzo wąsko. 
Ad. 7 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w WPF na lata 2018 – 2028. 
Głosowanie 
15 głosów – za                    uchwała Nr XLVIII/322/2018 
Ad.8 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła projekt uchwały  w sprawie zmian w budżecie na 2018 rok. 
Głosowanie 
15 głosów – za                   uchwała Nr XLVIII/323/2018 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale własnej  Nr XIV/92/2015 Rady 
Miejskiej w Sędziszowie z dnia 27 listopada 2015r. w sprawie  określenia wysokości opłaty 
targowej , zasad poboru i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
Głosowanie 
15 głosów – za                  uchwała Nr XLVIII/324/2018 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale własnej Nr XXXIII/228/2017 w 
sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z 
przystanków na terenie Gminy Sędziszów. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się            uchwała Nr XLVIII/325/2018 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- Informacja o realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2017/2018 w szkołach 
prowadzonych przez gminę Sędziszów. Nie zgłoszono pytań. 
Ad. 12 
Pani Sekretarz 
- odczytała informację o analizie oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu i  
kierowników jednostek organizacyjnych zobowiązanych do ich złożenia za rok 2017. 
Ad. 13 
Pan Przewodniczący 



- odczytał Informacja o analizie oświadczeń majątkowych radnych Rady Miejskiej w 
Sędziszowie za 2017 rok. 
Ad. 14 
Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi na interpelacje dla radnych: 
Radna B. Wójcik – w latach 2002 – 2012 byłem Przewodniczącym Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych, dieta była kilkadziesiąt złotych miesięcznie, spotykaliśmy się raz 
w miesiącu, nie dla pieniędzy uczestniczyłem w tej komisji tylko z poczucia obowiązku, 
dawało mi to możliwość głębokiego poznania problemów przemocy w rodzinie, alkoholizmu 
gdzie mogłem reagować od razu. Przez te lata nie mieliśmy świadomości czy wójt, burmistrz 
może być przewodniczącym tej komisji. Gdy w 2012 roku ukazała się interpretacja że nie 
powinniśmy to zrezygnowałem. Zostały w składzie osoby z dużym doświadczeniem, na 
początku tej kadencji też były wnioski radnych aby zmienić skład komisji na nowe osoby. 
Jeśli będzie decyzja prawna żeby te pieniądze zwrócić bo pewnie będzie wystąpienie radnej, 
to zwrócę. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- Pan nie odpowiedział na pytanie czy Pan zwrócił nieprawidłowo pobraną dietę. 
Pan Burmistrz 
- czy ja wtedy miałem taką świadomość? 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- miał Pan gdy przedstawiłam pismo i wtedy Pan zrezygnował. 
Radny W. Tabor 
- Burmistrz przekazywał te pieniądze na cele dobroczynne. 
Pan Burmistrz 
- jeśli będzie prawny obowiązek to oczywiście że zostanie zwrócone. 
Pan Przewodniczący 
- jeśli chodzi o moją osobę na pobieraną dietę była uchwała, nadzór Wojewody jej nie cofnął. 
Potem wyszedł przepis że dieta była zawyżona i uchwała została zmieniona, rozmawiałem z 
prawnikiem i nie musiałem oddawać, w całym kraju było wiele takich osób. Jeśli będzie 
sprawa że trzeba oddać to oddam nie chciałbym żeby dosięgnęły mnie sprawy jak niektórych 
i musieli oddawać pieniądze. 
Radny W. Tabor -  postaramy się udrożnić rów, 
- ustalenie gdzie ma być przystanek to długi proces trzeba również konsultować z 
mieszkańcami. 
Radny M. Żelezik – VAT-u nikt nie zwraca od ręki, mają zapłacić i wystąpić do US o zwrot i 
następuje to w ciągu 60 dni, na dziś na podstawie faktur VAT jest zwracany. 
Radny R. Dobrowolski – dokonamy przeglądu studzienek kanalizacyjnych. 
Radny R. Dębicki – na os. Drewnianym będzie duża inwestycja, ewentualnie prowizorycznie 
możemy zrobić a później się usunie, 
- systematycznie będziemy wycinać na terenie przy Leśnej, 
- tablice z nazwami ulic zamówimy. 
Radny J. Strzelec 
- przystanek do Przełaja został uszkodzony w transporcie, 
- oświetlenie było naprawione, 
- krzewy w kierunku Kurdka będą wycięte. 
Radny Z. Adamski – topola przy ul. Gniewięcińskiej jest na prywatnej posesji, jest 
sukcesywnie podcinana, 
- zwrócimy uwagę wykonawcy aby sprzątnął kostkę z placu zabaw, 
- znaki przy Polnej …. 
- w sprawie luster były wystąpienia do ZDP oni twierdzą że nie ma takiej potrzeby. 
- koszt 1m2 kostki brukowej plus położenie to 348 do 600zł. 



Radny J. Jaworski – wykonawca wie że ma poprawić chodniki. 
Przewodniczący Rady – musimy wskazać przebieg drogi, jeśli będzie zgoda sąsiadów, jeśli 
nie to trzeba rozpocząć pełną procedurę. 
Radny Z. Adamski – lampa na ul. Polnej do sprawdzenia, 
- brak nadzoru nad kanalizacją, to jest jedna z najtrudniejszych inwestycji, mamy kontakt z 
inspektorem nadzoru, 
- ostatnie pismo do PKP w sprawie przejazdu jest z 5 września 2018r., PKP PLK 
poinformowało że na przejeździe uzupełnili ubytki asfaltem. 
Odczytał pismo z Urzędu do PKP, my robimy wszystko w ramach posiadanych kompetencji. 
Pan Przewodniczący 
- na ul. Piaskowej trzeba znaleźć właściciela posesji gdzie są stopnie betonowe i nie mogą się 
wyminąć samochody. 
Pan Burmistrz 
- będzie wizja lokalna na miejscu. 
Ad. 15 
Pan A. Chyla 
- poruszył kwestie ul. Piaskowej, Bąkowskiej, Partyzantów po zakończeniu prac prośba aby 
na przecięciach ulic położyć masę bitumiczną bo jest niebezpiecznie. 
Jeśli będzie na Polnej to można byłoby to zabezpieczyć, poszerzenie jest potrzebne na dziś po 
jednej stronie można przesunąć o 1m, Bąkowska po kanalizacji samoistnie się poszerzyła, 
- czy dla ul. Piaskowej można się starać o środki na drogi powodziowe, można ją 
przekwalifikować na drogę gminną. Jako mieszkańcy będziemy brać udział w wizji lokalnej. 
Radny Z. Adamski 
- po raz kolejny zwracam się o ograniczenie tonażu na ul. Polnej, znów jeżdżą TIRy, 
zniszczone pobocza, od strony Rożnicy zdjęty znak 12t ale w Rynku jest a nadal jeżdżą, 
- droga łącząca 3 gminy Nagłowice, Sędziszów….. 
Radny N. Jawor 
- mieszkańcy proszą o zmianę godzin świecenia z 2300 – 000 i rano z  500 na 400 . 
Radny J. Strzelec 
- zgłaszałem już zwisające drzewa nad drogami rosną na prywatnych posesjach, dajemy 
pieniądze dla OSP to mogliby za zgodą właściciela wyciąć. 
Radny Z. Gładki 
- czasami ludzie nie mają możliwości a wystarczyłoby pomóc podciąć gałęzie. 
Radny W. Tabor 
- czy można zrobić ograniczenie prędkości …. 
Radny Z. Adamski 
- nie świeci lampa za mostem na Jędrzejowskiej. 
Pani B. Grabek – Sołtys 
- co sesję zgłaszacie lampy świeci, nie świeci a to mamy zgłaszać bezpośrednio do Pani Chyla 
a nie na każdej sesji to samo, to jest do znudzenia. 
Pani R. Pacholec  
- ja też nie mam problemu gdy zgłoszę do p. Chyla. 
Pan Przewodniczący 
- na sesji były rozmowy w sprawie oświetlenia przekazałem p. Chyli i nie było problemów, 
czy nie ma innych problemów? 
Radny J. Strzelec 
- jak my się na koniec zachowujemy? 
- zapytał kto podnosi cenę za śmieci z cmentarzy, ksiądz powiedział że koszty przewyższają 
wartość parafii. 
Pani Sekretarz 



- znamy temat wszystkie parafie dostały pisma, myśmy cmentarze wyłączyli z Regulaminu 
utrzymania czystości, chcieliśmy aby parafie same dograły z firmą a teraz TAMAX podnosi z 
600zł na 1200z ł za kontener. Proboszczowie pytali czy oni są związani z nami, powiedziałam 
że mogą sobie poszukać tańszej firmy. 
Pan Przewodniczący 
- podziękował wszystkim za współpracę w mijającej kadencji i życzył wszystkiego dobrego. 
Następnie zamknął obrady ostatniej sesji Rady Miejskiej kadencji 2014 – 2018. 
 

Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                              Sekretarz                                        przewodniczył 
 
 

 
 
 
 


